
Aan de gemeenteraad van de gemeente Heerde. 

Heerde, 10 november 2021

Geachte leden van de gemeenteraad,

Op 3 december 2018 heeft u unaniem besloten toestemming te verlenen en mee te werken aan de 
oprichting van het Ondernemersfonds Gemeente Heerde. Dat dit een uitstekend besluit is geweest 
blijkt wel uit het grote succes dat het fonds is geworden. Binnen drie jaar is het beschikbare budget 
overschreden en zelfs in coronatijd blijven de aanvragen binnenkomen.

Het fonds heeft zich bewezen als een fantastisch bindmiddel in de Heerder samenleving. Branche 
overschrijdende samenwerkingsverbanden zijn tot stand gekomen dankzij het OFGH. Nieuwe 
initiatieven zijn opgestart en bestaande naar een hoger niveau getild. Het Ondernemersfonds 
Gemeente Heerde levert derhalve een belangrijke bijdrage aan de lokale economie en de 
leefbaarheid en de kwaliteit van onze leefomgeving en is niet meer weg te denken uit onze lokale 
gemeenschap. Profit en non-profit, winkeliers, ondernemers op de bedrijventerreinen, agrariërs, 
onderwijs en zorg, alle sectoren hebben meegedeeld in het succes. En niet in het minst daardoor ook 
alle inwoners in onze gemeente.

Visit Heerde heeft dankzij het fonds de financiële middelen om een professional in te huren en kan 
daardoor de lokale economie stimuleren door een proactieve invulling van gastheerschap, 
informatievoorziening, marketing, productontwikkeling en de (mede)organisatie van evenementen in 
onze mooie gemeente. U heeft daar zelf grote waardering voor uitgesproken in uw 
Themaraadsvergadering van 28 juni 2021. 

In ons nieuwe “Meerjarenplan Visit Heerde 2022-2025” hebben wij ook het scenario geschetst als 
het Ondernemersfonds Gemeente Heerde niet gecontinueerd wordt: “Tenslotte is er nog een 
doemscenario denkbaar. Als de gemeenteraad van Heerde besluit om Ondernemers Fonds 
Gemeente Heerde niet te continueren valt 50% van de financiële basis weg onder Visit Heerde. In dat 
geval kan de ingeslagen weg niet worden vervolgd en verder worden doorgetrokken. Visit Heerde 
kan in dat geval de medewerker marketing en communicatie op termijn niet meer betalen, tenzij de 
gemeente Heerde de subsidie aan Visit Heerde verdubbelt. Zo niet, dan zal Visit Heerde in zijn 
huidige vorm en met zijn  huidige betekenis voor de lokale economie en de gemeenschap ophouden 
te bestaan en noodgedwongen terugvallen naar een op amateuristische leest geschoeide organisatie 
die nauwelijks meer van betekenis zal zijn”.   

Gezien het feit dat er voor een teruggaveregeling voor een aparte sector geen wettelijke grondslag is, 
vraagt het bestuur van Visit Heerde u dan ook om het Ondernemersfonds Gemeente Heerde te 
continueren zonder uitzonderingen.  

Met vriendelijke groet, 

namens het bestuur van Visit Heerde,

Frank Drost, voorzitter.




